

檔 號：107/

保存年限：

國立彰化師範大學 書函

機關地址：500彰化市進德路一號
聯絡人：鄧慧好
聯絡電話：04-7232105#2023
傳真：(04)7211221
電子信箱：teng668@cc.ncue.edu.tw

受文者：國立臺北教育大學

發文日期：中華民國107年5月21日

發文字號：文院字第1073400211號

速別：普通件

密等及解密條件或保密期限：

附件：如文 (A09640000Q0000000_A095K0000Q107340021100-1.odt,
A09640000Q0000000_A095K0000Q107340021100-2.odt,
A09640000Q0000000_A095K0000Q107340021100-3.odt,
A09640000Q0000000_A095K0000Q107340021100-4.odt,
A09640000Q0000000_A095K0000Q107340021100-5.odt)

主旨：本校文學院《國立彰化師範大學文學院學報》第十八期徵稿至107年6月30日止，敬請 惠予公告，並轉知貴校相關系所，鼓勵教師踴躍賜稿，以光篇幅。

說明：

- 一、本校《國立彰化師範大學文學院學報》第十八期將於107年9月出版，該期截稿日至107年6月30日止。
- 二、檢送《國立彰化師範大學文學院學報》徵稿啟事、NCUE Journal of Humanities Call for Papers、《國立彰化師範大學文學院學報》投稿者基本資料、《國立彰化師範大學文學院學報》授權聲明書及Copyright License Agreement乙份如附件。

正本：公私立大專校院

副本：

本件擬刊登於本組網頁之「校外徵稿」項下，並彙整後送全校教職員生公告週知。

如擬。

出版組
組長 陳侃倫

1070521 1614

出版組
組長 柯志平 0522
1039

代為決行

國立臺北教育大學107.05.21



1070015171

《國立彰化師範大學文學院學報》第十八期徵稿啟事

(投稿截止日期：中華民國107年6月30日)

中華民國107年9月出刊

- 1、現修正為「『國立彰化師範大學文學院學報』(以下簡稱「本學報」)是由國立彰化師範大學文學院負責發行之學術期刊，本刊以英語、國文、地理(及休閒、觀光遊憩)、美術(暨藝術教育)、兒童英語、翻譯(口、筆譯)、台灣文學、歷史研究領域為主之學術專刊，每半年發行一次(預訂每年三、九月出版，截稿日為每年6月30日及12月31日)，各相關領域之論著都歡迎，懇請公私立大學專、兼任教師、學術研究單位人員、博士研究生踴躍賜稿。來稿刊出前，均經過正式之審查程序。
- 2、本學報除公開徵稿外，為拓展本刊視野，豐富其內容，增進其學術能量，得於不違背本學報宗旨之前提下，經總編輯(由院長擔任)推薦，經編輯委員會審定後成為特稿。
- 3、稿件得以英文或中文撰寫，並遵循APA及MLA最新版格式，本學報內容可能用於非商業性之複製。
- 4、稿件字數中文以不超過25,000為原則，英文以不超過15,000為原則；中文摘要約600字，英文摘要約350字，無論以任何語言，均請由左至右橫排。
- 5、稿件版面以A4紙張，註明頁碼，一律採電腦打字，並請用Word軟體編輯(12號字，中文字體以新細明體，英文字體以Times New Roman，1倍行高，中文標點符號用全形，英文標點符號用半形，邊界採用Word預設格式)。
- 6、來稿一律請附：中英文篇名、摘要、關鍵詞及投稿者基本資料表。

- 7、請將稿件電子檔以附件檔案形式電郵至coarts@cc2.ncue.edu.tw (收件人:鄧慧好小姐);另外請影印三份，連同其他文件掛號交寄至『50007 彰化市進德路1號 國立彰化師範大學文學院』。
- 8、本學報稿件審查採匿名雙審制，文稿中請避免出現作者相關資訊，編輯委員會斟酌審稿員意見及建議後做最後決議，未獲採用者則致函通知，恕不退稿。
- 9、投稿若經刊載，稿件著作權歸屬本學報，本學報亦有刪改權，投稿時需繳交「投稿授權聲明書」。本學報不接受已刊登之文章，如發生抄襲、侵犯著作權而引起糾紛，一切法律問題由投稿者自行負責。
- 10、來稿且刊出後，將致贈投稿者二十份抽印本及當期學報一本，並附上該論文PDF電子檔，不另支稿酬。簽署著作權授權書的稿件刊登者，其文章將收錄於國立彰化師範大學圖書館機構典藏系統、國家圖書館、南華大學彰雲嘉無盡藏學術期刊資料庫、文化部、華藝數位電子期刊資料庫、凌網科技數位出版品營運平台、遠流/ 智慧藏學習科技股份有限公司。

國立彰化師範大學 文學院 鄧慧好小姐

地址: 50007 彰化市進德路1號

電話: (04)723-2105 分機 2022 / 2023 傳真: (04)721-1221

電子郵件信箱: coarts@cc2.ncue.edu.tw

NCUE Journal of Humanities, Vol. 18

Copyright License Agreement

Title of the Article: _____ (“ARTICLE”)

I, _____, hereby grant a non-exclusive license of the ARTICLE to *NCUE Journal of Humanities*, Vol. 18. I hereby certify that it has never been published or issued in any written form. I understand that if there is any misrepresentation which contributes to violation of the copyright law or other forms of copyright controversies, the author has to bear the legal liability.

In order to facilitate academic research, if after reviewed the ARTICLE is accepted, I, the author, agree to grant a free-of-charge license to NCUE for publication by any publishers, website and other NCUE contractual database providers, and to grant NCUE the right to edit, reproduce, translate, transmit publicly, or to store in any digital archives for users to browse, download and print, or to publish in paper or digital forms.

If any co-authors contribute to the ARTICLE, each of them also agrees to sign this Agreement. This Agreement is a non-exclusive license, and the copyright of the ARTICLE still remains with the Author after executing this Agreement.

Author’s Name:

Author’s Signature:

Telephone Number:

E-mail Address:

Permanent Address:

Date:

《國立彰化師範大學文學院學報》第十八期

NCUE Journal of Humanities, Vol. 18

投稿者基本資料表

Basic Information of Contributor(s)

	投稿日期	年 月	投稿序號(免填)	
	Date of Submission	日	Submission Serial Number	
	論文名稱	中文:		
	Title of Paper	English:		
稿件基本資料	語言類別	☐ 中文 Chinese	稿件字數	
	Language	☐ 英文 English	Word Count	(不含摘要)
	領域類別	☐ 國文(含台灣文學)		
	Research Category	Chinese Language and Literature (including Taiwan Literature)		
		☐ 英語(含兒童英語、翻譯)		
		English Language and Literature (including Children's English, Translation and Interpretation)		
		☐ 地理(含觀光遊憩)		
		Geography (including Environment /Tourism and Recreation Studies)		
		☐ 美術(含藝術教育)		
		Art (including Art Education)		
		☐ 歷史 History		

作者基本資料	作者資料	姓名	服務單位及職稱
	Author Information	Name	Affiliation & Position
	第一作者	中文：	
		First Author	
		English：	
		*博士生須填欄位(請勿省去)	
		指導教授姓名	
	指導教授服務單位		
共同作者 1	中文：		
	First Co-Author		
	(若欄位不足，請自行增加)	English：	
通訊方式	聯絡人	□即為第一作者；□另有通訊作者為_____	
	Contact Person		
	Tel.	(O)	(H)
	Fax / Mobile phone		

	E-Mail	
	通訊地址 Address	□□□
	郵寄資料 (確認後請打勾)	☐ 投稿者基本資料表紙本一份 ☐ 稿件紙本三份 ☐ 投稿授權聲明書紙本一份

《國立彰化師範大學文學院學報》第十八期

投稿授權聲明書

本人_____姓名茲將_____

_____論文名稱稿件乙篇投稿於_____貴刊。

本稿件內容未曾以任何文字形式發表或出版，特此聲明。如有聲明不實，而致_____貴刊違反著作權法或引起版權糾紛，本人願意負一切法律責任。

若經審查通過，茲同意無償授權《國立彰化師範大學》將本人著作同步刊登於文本、網站及有簽約收錄《國立彰化師範大學》之資料庫業者，進行紙本暨電子期刊之編輯、重製、翻譯、公開傳輸、收錄於資料庫等，提供使用者閱覽、下載與列印等，並授權以紙本暨電子出版品方式發行，以利學術研究之促進。

若本論文有多數作者，應全數簽署本授權同意書。本授權同意書為非專屬授權，作者簽署後對授權著作仍擁有著作權，得為各種著作利用。

授權人：_____（第一作者簽名）

身份證字號：

本份授權同意書由《國立彰化師範大學文學院學報》編輯委員會留存。

E - m a i l :

電 話 :

地 址 :

(所有作者均需簽署，若欄位不足，請自行增加)

中華民國 年 月 日

NCUE Journal of Humanities, Vol.18

Call for

Papers

(Submission Deadline: Jun. 30, 2018)

Vol. 18, Sep. 2018

1. *NCUE Journal of Humanities* (hereafter referred to as JOH) is an academic journal published by the effort of the College of Arts at National Changhua University of Education. We welcome papers and reviews on areas of English, Chinese, Geography (including environmental and tourism studies), Art (including art education), Children's English, Translation (including interpretation), Taiwan Literature and History. JOH appears twice a year, in March and September (the deadline of each will be December 31 and June 30). Faculty members and doctoral candidates (submitting with the letters of recommendation of the advisor) of public and private universities are all welcome to contribute papers. All received papers will be sent to two peer reviewers for review at the cost of JOH.
2. Contributions should consult the format demonstrated in the latest edition of *Publication Manual of the American Psychological Association* or *The MLA Handbook for Writers of Research Papers*.
3. The manuscript should not exceed 15,000 words. The abstract should be approximately 350 words. Every contribution should be typed from left to right horizontally.
4. A4 or Letter Size paper is required for all contributions. Please use Microsoft Office Word to edit your papers. The essay should be typed in single space and in the font of Times New Roman Size 12. The punctuations should be typed in single-byte, and the

	margins should be in the default setting of Word.
5.	All submissions should be complete with the following information: title, abstract, keywords and author's information.
6.	When submitting a manuscript, please send three hard copies along with other documents to the following address:
	College of Arts, National Changhua University of Education
	No.1, Jinde Road, Changhua City
	50007, Taiwan, R.O.C.
	In addition, please send an electronic version in Word format to the following email address: coarts@cc2.ncue.edu.tw.
7.	A submission under consideration is sent to at least two reviewers recommended by the Editorial Committee. Be sure to avoid leaving any author-related information on the manuscripts. Based on the comments and suggestions of these reviewers, the members of the Editorial Committee and the editor, who meet periodically, make final decisions. Authors of unaccepted papers will be notified, but manuscripts will not be returned.
8.	Once submissions have been accepted for publication, authors shall sign an Agreement to assign property rights of their works to JOH for search, download from the Internet, and modify. Please also send in the Agreement with your signature when submitting a manuscript. JOH will not publish submissions that have been published elsewhere.
9.	Authors are entitled to twenty offprints of the article and one copy of the issue in which their article appears; no monetary compensation will be offered. The articles whose authors have signed to authorize their copyrights will also be collected in National Changhua University of Education Library, National Central Library, Taiwan Citation Index-Humanities and Social Sciences (TCI), Nanhua University Boundless Treasure

Academic Journal, Ministry of Culture, Airiti Library, HyRead and WordPedia.

College of Arts, National Changhua University of Education

Ms. Teng

No.1, Jinde Road, Changhua City, 50007, Taiwan, R.O.C.

Tel: (04)723-2105 ext. 2022/2023 Fax: (04)721-1221

E-mail: coarts@cc2.ncue.edu.tw